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در مورد رفع فیلتر شبکه های مجازی که در دولت قبل فیلتر شده رایزنی کردهایم اما هنوز دبیرخانه این کارگروه این مسئله را

در دستور کار خود قرار نداده است.

کاندیداها یک هدف بیشتر ندارند؛ تخریب ِ روحانی 

وزیر ارتباطات گفت: اظهارات احمدینژاد تنها فرار رو به جلو است. او میخواهد بگوید من هم هستم و فراموش نشدهام.
اگر احمدینژاد به حرف هایی که امروز میزند واقعاً اعتقاد داشت باید این مسائل را سه سال پیش مطرح میکرد.

به گزارش اسپادانا خبر، محمود واعظی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه با توجه به عضویت بسیاری از مسئولان کشور در
شبکههای مجازی به خصوص توئیتر آیا بنا ندارید این شبکهها را از فیلتر خارج کنید؟ گفت: در مورد این شبکهها که شبکههای
اطلاعرسانی محسوب میشوند ما در دولت با رفع فیلتر آنها موافق هستیم. در این دولت هم این شبکهها مسدود نشدهاند.
او با بیان اینکه فیلتر این شبکهها در دولت قبل صورت گرفته است، گفت: در همین راستا بازگشایی این شبکهها در اختیار

دولت یازدهم نیست بلکه برعهده کارگروه تعیین مصادیق محتوای مجرمانه است که باید این مسئله را در دستور جلسه خود
قرار دهد و در آنجا این بحث صورت گیرد.

وزیر ارتباطات گفت: ما در این مورد رایزنیهایی کردهایم اما هنوز دبیرخانه این کارگروه این مسئله را در دستور کار خود قرار
نداده است.

واعظی در مورد صحبتها و بیانیههای اخیر احمدی نژاد خطاب به دولت یازدهم گفت: متاسفانه در آستانه انتخابات ریاست
جمهوری برخلاف اتفاقی که در اکثر کشورهای دنیا میافتد که ستادها و کاندیداها بیایند برنامههای خود را بگویند و اگر مطلبی

دارند در قالب نقد بیان کنند و پاسخ  بشنوند متاسفانه به دنبال تخریب هستند.
او ادامه داد: اجماعی هم به وجود آمده است که همه با هر تفکری که کاندیدا میشوند یک هدف بیشتر ندارند و آن این است

که آقای روحانی را تخریب کنند.  کاری هم که اخیراً از سوی آقای احمدینژاد و اطرافیان او انجام میشود همانند دیگر
کاندیداها تخریب رئیس جمهور است.

وزیر ارتباطات تاکید کرد: مردم ما به خوبی مسائل را میفهمند و دنبال میکنند و پاسخ اینگونه تخریبها را در ۲۹ اردیبهشت
خواهند داد .

او یادآور شد: اظهارات احمدینژاد تنها فرار رو به جلو است. او میخواهد بگوید من هم هستم و فراموش نشدهام. اگر
احمدینژاد به حرف هایی که امروز میزند واقعاً اعتقاد داشت باید این مسائل را سه سال پیش مطرح میکرد.

واعظی گفت: به نظر من کاندیداتوری بقایی هم خیلی جدی نیست.
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